
Házenkářky zvít ězily posedmé a Kule v pr ůvahu  
poprvé ve XXI. ro čníku kuželkového turnaje dosp ělých 

 
V pátek a v sobotu 14.2. – 15.2.2025 se v kuželkovém sále SH uskutečnil  
XXI. ročník Obecního turnaje v kuželkách. Oproti minulému ročníku se do soutěže 
nepřihlásili v posledních letech velmi úspěšní EXPERTI. Taky jsme postrádali tým 
BÁNOV ŽIJE SRDCEM, který sice nečekaně, ale zaslouženě v mužské kategorii 
vloni zvítězil. A tak tu byla příležitost pro další družstva, například pro ZÁMECKÉ 
PANÍ, které dva roky soutěž nehrály anebo pro oba týmy CHVOJKOVIC. 
Do soutěže se přihlásilo celkem 24 družstev, rovným dílem 12 mužských a 12 
ženských. A mezi skutečné nováčky patřilo družstvo mladých kluků s názvem 
DOPLNÍME, které vedl jako kapitán Samuel Buják. 
Soutěž začali tradičně v pátek podvečer družstva SENIOREK A SENIORŮ.  
Seniorkám se vcelku dařilo, zůstaly jen čtyři body od magických 400 sražených 
kuželek. Hned další hra přinesla napínavý průběh mezi HÁZENKÁŘKAMI a MÁMAMI 
NA TAHU. V první části děvčata výborně házela a padalo jim to, zvláště pak 
Házenkářkám. Po změně stran sice obě družstva postihl útlum, ale nakonec v závěru 
obě družstva přidaly a bylo z toho průběžné první a druhé místo. A tak to i nakonec 
zůstalo. V pátek ještě zabojovaly DIVOKÉ VČELY a je fakt, že o druhé a třetí místo 
byla u žen tlačenice. Vítězné Házenkářky tak na stupních vítězů doplnily Mámy na 
tahu, které obhájily 2. místo. Třetí skončily Seniorky. A Divoké včely si odnesly pytlík 
brambor za 4. místo. Naopak se zdá, že delší přestávka uškodila Zámeckým paním a 
skončily v poli poražených. V sobotu dopoledne spolu hráli FANYNKY s družstvem  
A BUM! Fanynkám nešla úplně levá dráha, za to pravá jim „sedla“ náramně a 207 
sražených kuželek stále mluví o velkém potenciálu družstva. Tak snad příště. 
Družstvu A bum! vyšel začátek, pak ale zvolnily a výsledek 381 sražených kuželek 
stačil na umístění uprostřed startovního pole. Sobotní odpoledne spolu zahájily 
ČERTICE a UŽ VIM. Po prvních 50 hodech se dosavadní první místo Házenkářek 
otřásalo v základech, 225 sražených kuželek slibovalo zajímanou podívanou. Ovšem 
dalších 25 hodů a sražených jen 62 kuželek na pravé dráze byla studená sprcha. 
Děvčata se sice v posledních hodech ještě zvedla, ale konečný výsledek stačil jen na 
konečné 6. místo. Nevadí, každý další rok je nová příležitost. Také družstvo Už vim 
přes slabší úvod házelo dobře, jen o jedinou sraženou kuželku jim uniklo třetí místo. 
Hrací část turnaje u žen uzavřel souboj vloni vítězných EXPERTEK a FAJNYCH 
BAB. Expertkám se bohužel nevedlo dobře na pravé dráze, ale 199 sražených 
kuželek v dalších 50 hodech nechal vzpomenout na výsledek z loňska. Pořadatelé 
pozdravují Martinu a budou se těšit na její účast zase v příštím roce. A co říci 
k Fajným babám. Že jsou fakt v pohodě. Hlasitě se povzbuzovaly a bylo vidět, že 
mají radost ze hry. A když padlo pět kuželek, byl tam řev, jak kdyby padla devítka. 
Takže za atmosféru během hry Fajné baby dostávají od pořadatelů jedničku a od 
Obce Bánov pak dva poukazy na kuželkové dráhy, aby lépe potrénovaly a zkusily i 
lepší umístění. 
 
U mužů na hru Seniorů navázali KULE V PRŮVANU  a STS CHVOJKOVICE B.  
A opravdu, na dráhách byl průvan. Kulám v průvanu to padalo a výsledek 436 
sražených kuželek na začátku turnaje jim dával jistotu umístění na bedně. Nakonec 
z toho bylo vítězství, černý kůň turnaje napotřetí uspěl. K tomu ještě Jakub a Michal 
přidali dvě devítky Zato Chvojkovicím B se moc nevedlo a letošní výsledek stačil jen 



na umístění ve středu startovního pole. V dobrých hrách u mužů pokračovali pak také 
JÍZDA KRÁLŮ  a STS CHVOJKOVICE A. U Jízdy Králů je škoda slabšího úvodu  
v prvních 50-ti hodech, ty druhé s výsledkem 208 sražených kuželek už byly 
povedené. Jízda tak brala konečné 4. místo a pytlík brambor. A mladí Jízdy – Šimon 
a Vojta přidali každý po jedné devítce. Chvojkovice A začali volně a pak svou hru 
zlepšovali. Závěr se jim vydařil a výsledek 404 sražených kuželek znamenal nakonec 
2.místo v turnaji u mužů. Páteční večer u mužů končilo družstvo BEER TIME, kluci 
kolem Zbyňka Bartoše. Ten sice dal jednu devítku, ale jeho kolegové i pár járků, a to 
stačilo na předposlední místo v turnaji. 
V sobotním dopoledni, kdy u mužů hráli družstva „J“ELITA a DOPLNÍME, zaujali 
nováčci. Chvilku jsme i uvažovali, jestli kluci z družstva Doplníme hrají na járky  
anebo na sražené kuželky, 27 járků za 100 hodů je poměrně dost. Na druhé straně, 
musíme naše kuželkové mládí pochválit za sražené devítky, Radek, René a Sam dali 
každý po jedné. Ale i tak výsledek stačil na poukazy kuželkách drah od Obce Bánov. 
Kluci zdarma potrénují a budeme se těšit příště. „J“elitům se letos nevedlo, hlavně ty 
točené koule jim nevycházely. Uvidíme příště, mají rozhodně navíc, než je druhá 
polovina startovního pole.  
Družstva SÚSEDÉ a EŠTĚ NEVÍM zahrála podprůměrně a tak stále čekáme jejich 
umístění na předních místech. Přesto rádi blahopřejeme Michalu Dalajkovi nejen 
k devítkáři roku 2025 (dal dvě devítky), ale i k čerstvému otcovství a dcerce Adélce. 
Tož tak se má slavit. Turnaj zakončili svými hrami družstva ŽUFÁNKŮ a 3B+H. 
Žufánci hráli dobře, v půlce byli průběžně druzí a Pavel Šupina se tvářil starostlivě. 
Ještě po 75 hodech to bylo velice nadějné, nicméně v posledních 25 hodech přišel 
útlum a tak z toho bylo „jen“ konečné páté místo. 3B+H měli slabší pravou dráhu, 
levá jim však „sedla“ a 218 sražených kuželek jim vyneslo místo na bedně. Skončili 
třetí, a to je zase po čase pěkný úspěch. I zde je velký potenciál na ještě na lepší 
umístění. 
 
V sobotu večer, krátce po půl sedmé byli vyhlášeni vítězi turnaje.  
Na galerii SH bylo opět veselo a věřím, že ti, co tu byli, si mohli odpočinout od 
běžných starostí, pobavit se s přáteli a známými a s vítězi si připít. 
 
Pořadatelé děkují Obci Bánov za finanční podporu a věcné dary do soutěže. Velké 
díky patří také společnosti Altech a jejímu řediteli panu Machalovi za dlouholeté 
sponzorování vítězných triček. 
Naše poděkování patří také děvčatům v baru za rychlou a vzornou obsluhu, 
s úsměvem na tváři. 
 
A s přáteli kuželek se budeme těšit na další, již XXII. ročník Obecního turnaje  
v kuželkách, který proběhne v únoru či březnu 2026. 
 
 
Za pořadatele  
Stanislav Vranka 
 

  


